
Referat bestyrelsesmøde Venøboen, 23.4. Riisvej 20 

Tilstede: Irma, Inge, Søren, Erling. 

1) Siden sidst 

Ny forstander Efterskolen, skal have hilsen fra Venøboen. Inge gør det. 

2) Orienteret, af J. C. Brødbæk om ”Venø Rundt”. Vi er positiv til at lave ”Gratis Færge” d. 2.6. Irma 

tager kontakt med Søren færgemand og udtrykker vore positive tanker. 

3) Referent Erling R. denne gang. Næste gang en ny… 

4) Evalueringsmødet: For at finde ud af om denne succes skal gentages. (Hvordan har det gået, og 

hvilke ønsker har I til fremtiden? Er der nok PR? Lystavler/ aviser/ TV- Midtvest. Er ti dage for 

meget?  Har vi fortsat ”Gratis færge” næste år?)       

30 april, kl. 19.30 i Havnehuset. Vi tilbyder pizza og et lille glas.  

5) Generalforsamling på Mandø. Inge og Erling deltager. 

6) Venø i fortsat udvikling. Hvem er blevet interviewet? Ingen fra Venøboen. Vi føler at det var lovlig 

kort varsel, til interview aftalerne (Nøgleinteressenter) Vi er ikke orienteret om hvilke andre fra øen 

der har gennemført et interview.   

7) Vi bliver bedt om at undersøge, blandt øens beboere, hvilke ønsker de har til kursus? Det har vi, i 

bestyrelsen,  ikke anledning/ tid  til. Vi orienterer via Venøposten, så kan beboerne selv melde sin 

interesse. 

8) Persondataloven: Søren (Kasserer) tager ansvar og skal sætte sig ind i problematikken 

9) Generalforsamling fælles, alle foreninger? Det er vi i udgangspunktet ikke positive til, da det er 

mange foreninger/ grupper, med hver sit særpræg. Fare for at udvande den enkelte forenings 

kendetegn. 

Mødet afsluttet ca. kl. 22.00 


